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Protokół 
z XIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 21 grudnia 2011r. w godz.  od 9.00 do 11.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Wójt – proszę o wprowadzenie 3 projektów uchwał w sprawie: 

• uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2012 – 2018, 

• rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 

2012r., 

• zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

na drogach gminnych.  

Przewodniczący Rady zapytał kto jest za wprowadzeniem  proponowanych przez  
Wójta projektów uchwał. 
 
Radni jednogłośnie 14  głosami przyjęli do porządku obrad proponowane przez 

Wójta projekty uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jeszcze uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Uchwalenie budżetu gminy na 2012 rok: 

a)      stanowisko komisji Komunalnej i Budżetu, 

b)      stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 
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c)      dyskusja, 

d)     odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

e)      głosowanie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu 

budżetowego, 

c) wyznaczenia nauczycieli zastępujących dyrektora szkoły w przypadku ich 

nieobecności, 

d) przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i 

pozostałych komisji stałych Rady Gminy Liniewo 

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Liniewo na lata 2011 – 2018, 

f) zmian w budżecie gminy, 

g) rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych w 2012r. 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

 
Ad. 5  
Interpelacje i wnioski radnych 
Jerzy Bałachowski – chciałbym podziękować za wycięcie drzew w Wysinie, które 

zgłaszałem w interpelacjach. 

 

Stanisław Burek – nie pali się lampa przy sklepie i remizie w Lubieszynie, 2 miesiące temu 

zgłaszałem tę sprawę do wczoraj nie zostało nic w tej sprawie zrobione, w Głodowie nie 

dawno została okradziona remiza, nasz OSP w Lubieszynie jest biedną jednostką, także 

trzeba zabezpieczyć choćby sprawną lampą, 

- spotkałem się z młodzieżą z Lubieszyna i dowiedziałem się, że Pan Wójt obiecał im stół do 

ping – ponga, może ta sprawa umknęła Panu Wójtowi, 

- chciałbym podjąć temat poruszony przez p. Michnowskiego w sprawie umów dotarły one 

i do nas jasno sprecyzowane tylko termin podpisania ich i odbioru jest zbyt krótki. 

 

Jerzy Czapiewski – chciałbym podziękować w imieniu mieszkańców za asfalt, który 

powstał w Głodowie p. Dance, p. Wójtowi oraz radnym, 
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- jest sprawa stomatologa, mieszkańcy z bólami zębów nie mogą się  w ośrodku dostać na 

kasę chorych, tylko prywatnie i to za 80 złotych. Mieszkańcy jeżdżą  do Nowej Karczmy czy 

Starej Kiszewy i tam problemu nie ma. 

 

Grzegorz Michnowski – jak się ma sprawa z firmą, która w Liniewie ma produkować 

dachówki, sprzęt już jest zwieziony, 

- w budżecie jest 40 000zł na remonty może trzeba by było odnowić elewację na budynku 

urzędu gminy.          
        

Ad. 6 
Uchwalenie budżetu gminy na 2012 rok 
 

Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 

Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu odczytał pozytywne stanowisko 
komisji w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Pozostałe Komisje Rady Gminy również pozytywnie ustosunkowały się do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Liniewo na lata 2012-2018. 
(uchwala w załączeniu do protokołu) 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

Uchwalenie Budżetu Gminy na 2012r. 
Wójt - w dniu dzisiejszym tj. 21.12.2012r. przyjmujemy budżet gminy na 2012r. 

Przygotowana propozycja projektu budżetu jest z jednej strony wypełnieniem wymogów 

formalnych stawianych Ustawy o samorządzie gminnym oraz Ustawy o finansach 

publicznych.  Stwierdzam, iż jest to budżet oszczędności, wyważonego rozwoju oraz 

kompromisowej realizacji zadań własnych oraz inwestycyjnych Gminy Liniewo. Budżet ten 

ma poprawić jeszcze bardziej skuteczność naszych wydatków publicznych, poprzez 

angażowanie się w realizację wysokodotacyjnych projektów Unijnych. Proponowany 

budżet na 2012r zakłada dochody budżetu gminy na poziomie 14.547,401 oraz wydatki na 

poziomie 16.406,696 zł. Deficyt budżetu gminy zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek. Zgodnie z opinią RIO i przepisami 

szczegółowymi w budżecie tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości – 53.388 zł, celową w 

wysokości – 100.000 zł. W załączniku Limity wydatków na przedsięwzięcia  do Projektu 

Uchwały Budżetowej na 2012r. wyspecyfikowane są poszczególne planowane zadania 
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inwestycyjno - rozwojowe, remontowe, oraz inne dotyczące realizacji wcześniej 

podpisanych umów w zakresie GOPS, współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

realizacji niezbędnych, wymaganych przepisami usług, dowozu dzieci do szkół itd. Ponadto 

należy pamiętać o tym , iż uchwalany budżet gminy na 2012 rok ma charakter ramowy 

formalny, szkieletowy i będzie jeszcze wielokrotnie zmieniany, dopasowywany  do bieżącej 

sytuacji finansowo-gospodarczej Gminy w trakcie roku budżetowego. Czekają nas trudne 

czasy, mało przewidywalna sytuacja kryzysu światowego nie ominie również i nas. Dlatego 

zalecam daleko idącą ostrożność co do naszych przyszłorocznych zamierzeń 

inwestycyjnych oraz wydatków w poszczególnych sołectwach, jednostkach 

organizacyjnych i budżetowych Gminy Liniewo. 

 
Benedykt Knitter – Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu - komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Wójta gminy Projekt Budżetu na 2012r. 

Komisja uznała, że dochody bieżące i majątkowe  Gminy w kwocie  14.547,401 zł 

zaplanowano realnie i są możliwe do osiągnięcia. Ustalone wydatki bieżące i majątkowe w 

kwocie 16.406,696 zł przewiduje się pokryć z przychodem z tytułu zaciągniętych kredytów 

co jest zgodne z prawem. Zapoznaliśmy się z opinią  RIO  wobec czego jesteśmy za 

podjęciem Uchwały Budżetowej na 2012r. 

 
Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – komisja oświaty jest za 

przyjęciem proponowanego budżetu gminy na 2012r.  

 

Jerzy Bałachowski – Przewodniczący Komisji Rolnej – komisja jest pełna obaw 

dotyczących planowanego budżetu. Budżet jest uchwalany jest na dzień dzisiejszy, nie 

wiadomo jak w nowym roku wzrosną ceny prądu, paliwa. Każdy członek komisji zagłosuje 

wg swojego uznania. 

Tadeusz Borkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja jest za przyjęciem 

budżetu na 2012r.  

Wojciech Prądziński – w dziale rolnictwo i łowiectwo w tym roku było 1.802.264zł teraz 

jest o wiele mniej. Skąd wzięła się taka różnica? 

Skarbnik – w dziale 010 są pozyskane dotacje z unii w kwocie 303 000 zł. W tym roku 

powstał Samorządowy Zakład Budżetowy i od gminnego budżetu  odeszły woda i ścieki, 

więc budżet na 2012r, jest mniejszy niż budżet na 2011r. Niektóre dochody będę 

wpisywane w ciągu roku np.: akcyza, również zadania dotowane przez unię wprowadzane 

są do budżetu dopiero po rozliczeniu zadania. Podpisanie umowy to jest dopiero początek 

góry lodowe, musimy zaciągać pożyczki, aby pokryć realizację zadania i dopiero po 

realizacji, zatwierdzeniu otrzymujemy dotację, ale może to trwać cały rok. Wszyscy 

życzymy sobie, aby dochody bieżące były tak wysokie, aby pokryły wydatki bieżące i żeby 

starczyło jeszcze na inwestycje.  

Sławomir Zabrocki – rozmawialiśmy na komisjach, że jeżeli będziemy zamknięci i będzie 

zastój to nic nie da sie zrobić. Jeżeli będziemy otwarci to będą inwestycje. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Liniewo na 2012r. oraz możliwości  sfinansowania deficytu budżetu. 
(uchwala w załączeniu do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

uchwaleniem budżetu na 2012r. 
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Radni 14 głosami „za”  przyjęli budżet na 2012r. 

(uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

Ad. 7 
Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a)zryczałtowanych diet miesięcznych dla sołtysów w Gminie Liniewo 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Stanisław Burek – składam wniosek formalny, aby podwyższyć diety dla sołtysów nie o 

100zł a o 50zł, jak obliczyłem to przy podwyżce o 100zł rocznie wyda się ok. 19000zł, a 

jeżeli 50zł to ok. 9 000zł. Budżet na przyszły rok nie jest za ciekawy, ja byłem przeciwny 

podwyżkom w zeszłym roku dla radnych. 

 

Jerzy Bałachowski – jeżeli są pieni adze na to przeznaczone to ja jestem za tym, żeby dać. 

Tylko żeby sołtysi jednak byli na sesji, chociaż Sekretarz wytłumaczył, że nie muszą być. 

 

Benedykt Knitter – ja jestem za propozycją P. Wójta, ale każdy niech zagłosuje wg 

własnego sumienia. 

  

Wójt -  podtrzymuję podwyżkę dla sołtysów, jest to organ Wójta, wszystkie dyspozycję 

przekazujemy najpierw sołtysom. Te regulacje nie są co roczne tylko raz na 4 lata, to nie 

jest aż takie wysokie uposażenie to sołtysi są na pierwszej linii między mieszkańcami a 

gminą. Proszę aby moja propozycja została podtrzymana. 

 

Sekretarz – w jednym z artykułów w Gazecie Sołeckiej był artykuł na temat obecności 

sołtysów na posiedzeniach rady. I jak się okazało nie jest to obowiązkiem sołtysa a jego 

prawo. Obowiązkiem sołtysa jest bycie wśród mieszkańców i wykonywanie poleceń Wójta i 

Rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Gminy dał pod głosowanie wniosek formalny radnego 

Stanisława Burka o podwyżkę o 50zł jako dalej idący. 
 
Radni 3 głosami „za” przy 9 „przeciw” i 2 „wstrzymujących” odrzucili wniosek 
radnego Stanisława Burka. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 10 głosami „za” przy 2 „przeciw” i 2 „wstrzymujących”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c)wyznaczenia nauczycieli zastępujących dyrektora szkoły w przypadku ich 

nieobecności 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

d) przyjęcia planów pracy Rady Gminy Liniewo, Komisji Rewizyjnej i pozostałych 

komisji stałych Rady Gminy Liniewo 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2011 – 2018 
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Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Liniewo na lata 2011 - 2018. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu)  

  

f) zmian w budżecie gminy 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

g) rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 

2012r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na 

drogach gminnych 

  

Skarbnik – do istniejącej uchwały dodano do § 1 dodano kolejny ustęp, który dotyczy opłat 

za zajecie pasa drogowego do zadań własnych gminy. Wyszło to teraz przy ogłoszeniu 

przetargu na kanalizację dla Wysina, Starego Wieca i Płacht, bo przy stawkach, które 

teraz obowiązują to koszt realizacji tego zadania wzrósł by nam o ok. 1 mln zł. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8  
Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 

Bartosz Kotas – problemy ze stomatologiem – stomatolog jest tylko w naszym ośrodku, 

nie ma go ani w Nowej Karczmie, ani Starej Kiszewie. Niestety nie ma możliwości otrzymać 

więcej punktów. Jedyna możliwość sprzedania usług to na zasadach komercyjnych. Jeżeli 

uda nam się powiększyć infrastrukturę techniczną to uda nam się uzyskać więcej punktów. 

 

Wójt – inwestycja w proekologiczne dachówki – uczuliłem Pana Mielnikowa, ze musi się 

spotkać z mieszkańcami jak będzie chciał zacząć inwestycję. 

 

Piotr Piwowarczyk – firma ALAND złożyła wniosek o środowiskowe uwarunkowania, ale 

wniosek okazał się niekompletny i miał złożyć brakujące dokumenty, ale niestety ich nie 

złożył, także sprawa na razie jest zamknięta. 

 

Wójt – remont budynku urzędu – w budżecie pieniądze na remonty są ściśle określone, 

chyba, ze coś się stanie z budynkiem, to uruchomimy środki, 

- spotkanie z młodzieżą w Lubieszynie – było by miło gdyby Pan Wójt też został 

zaproszony na takie spotkanie, jeżeli będą możliwości w budżecie to postaram się moją 

obietnicę spełnić, 

- umowy z SZB – nie widzę żadnych uchybień, treść umowy jest kompleksowa, obowiązki 

są jasno określone, jeżeli są jakieś problemy lub wątpliwości to chętnie służymy pomocą. 

Nie można stawiać w złym świetle nie mając podstaw do tego. Jest to standardowa umowa 

i zapisy są zgodne z prawem. Nikt nie zmusza do podpisywania umów od razu. Na sesji nie 

mówi się o takich rzeczach, trzeba podejść do referatu i wyjaśnić sprawę, a nie puszczać 

nieprawdziwe informacje w teren. 

 

Stanisław Burek – Wójt wspomniał, ze umowy są takie ekstra, ale podczas rozwożenia 

umów dają na miejscu do podpisywania. 
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Tadeusz Kotas – dużo można mówić, ale takie są realia nie ma obsady dentystycznej, tak 

ja i lekarzy rodzinnych. Pan Wójt wspierał nasze starania, ale takie są realia. 

 

Ad. 9 

Wolne głosy i wnioski 
 
Henryk Peek – w Lubieszynku nie świecą się lampy uliczne. 

Pan Krzysztof Michnowski omówił sprawę inwestycji na Powiatu na terenie gminy 
oraz melioracji i dróg. 
 
Stanisław Burek – odnośnie podwyżek dla sołtysów to Wójt jest trochę jak premier, 

zapomniał o strażakach. Prezesi nieodpłatnie pełnią swoje funkcje i nawet sami ponoszą 

koszty. 

 
Wojciech Prądziński – będzie na naszym terenie odbywać badanie w poszukiwaniu gazu 

łupkowego, może warto by było z mieszkańcami, właściciele działek wiedzą, bo podpisują 

umowy, ale sąsiedzi już nie wiedzą. 

 
Wójt – bardzo trafna uwaga, przygotujemy informację na ten temat, którą dołączymy do 

gazetki gminnej.  Umówić takie spotkanie z firmą byłoby bardzo trudne, nie wiadomo czy 

firma zgodziłaby się przyjechać, 

-  nie jesteśmy w stanie wszystkich od razu zadowolić, ale przyjmuję to do wiadomości. 

 

Grzegorz Michnowski – sprawa badań sejsmologicznych to jest tylko bicie piany, tak 

naprawdę to nie się nic nie dzieje podczas badań. 

 

Wojciech Prądziński – taka sytuacja była w gminie Sulęczyno, po takich badaniach 

budynki pękały. 

 

Brunon Kupper – w Rymanowcu i Chróstach Wysińskich byli przedstawiciele firmy 

rozmawiali z rolnikami i spisywali umowy i informowali o ewentualnych 

odszkodowaniach.           
             

 Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.30 

 

 
 

 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 

            

            

            

            



10 

 

            

            

            

         


